



Styrelsemöte nr 8 2022

Tid och plats: tisdag den 21 juni 2022 kl 18.00 på Alfhem's Kungsgård

Närvarande: Camilla Jensen, Pernilla Carlsson, Lennart Johansson., Stefan Carlsson, Martin Wingård, Lillemor Prambrant, Merja Forsäng, Sven Engdal

Frånvarande:

1. Mötes öppnade

Camilla hälsade alla välkomna

2. Val av justerare

Stefan Carlsson

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes

4. Utseende av ordinarie ledamot

Behövs ej utse

5. Föregående protokoll

Godkänns och läggs in i droppbox

6. Ekonomi, Håkan Andreasson

Green Fee intäkter 486 k kr jmf med 445 k kr ett år tidigare.

Budget 1 750 k kr. Föregående år = 1 970 k kr

Medlemsintäkter. 4 158 k kr jmf med 4 642 k kr ett år tidigare.

Slutresultat föregående år = 4 822 k kr. Budget = 4 720 k kr.

Personalkostnader. 1 787 k kr jmf med 2 280 kr för ett år sedan (Exkl. AN, JK).

Kundfordringar 297 k kr jmf med 155 k kr ett år tidigare.

Obetalda medlemsintäkter är per 13/5 ca 124 000 kr, varav 30 000 har förfallodatum i börja på maj. Ca 33 000 kr är mycket osäkra och 61 000 är osäkra.

Brev och mail och rabatter har gett inbetalningar senaste veckor.

Likviditet. 3 014 k kr jmf med 2 566 ett år tidigare Resultat. 1 110 k kr jmf med 1 492 k kr ett år tidigare.

7. Banan, personal, Anders Eriksson

Nytt: Nya tee på 15 öppnar v 26.

Bemanning: En har semester annars full bemanning.



Många tävlingar just nu där personalen får jobba tidig morgon och sen kväll. Önskemål om större styrning från Göteborgs golfförbund ang. standardkrav på banan när de anlägger tävlingar här. Bland annat som nu när de bästa juniorerna i åldersgrupp 13-18 år skall spela en RyderCup liknade tävling här denna veckan.

Klipptåg är bäst att köras på måndagar och torsdagar för att banan skall hållas i bra skick.

Att göra listan/Års hjul. Finns i Dropbox

Camilla gick igenom listan där mycket nu är av bokat, endast 5 punkter är kvar.

Information, diskussion, beslut

- **Beslut:** Det är ok att Anne tar in Linus för att kunna ta lunch.
- **Information:** Anne skall ge Anders information när konferensrummet är bokat, så det blir bättre städ planering för Lilliann. Anne och Anders har arbetsmöten och delar denna information bland annat.
- **Information/beslut:** Vi behöver ta fram priser för uthyrning av lokalen vid ranchen under vintern för medlemmarna. Vem kan ta på sig och kolla runt? Ta fram färdig mall. Kodlös är uppsatt. Vi tar diskussion med Pron om vinterträning därefter fattar vi beslut om hur lokalen kan hyras ut.
- **Information:** Fly over film – hur har det gått? Hur skall den sen visas? MW Filmerna skall klippas ihop och något godkännande skall fås av Lantmäteriet.
- **Information:** från våra sponsorer. Se bifogade filer
Vi har inte mycket att jämföra med avseende intäkterna från sponsorerne tidigare år, då alla avtal inte var uppstyrda och fanns nedtecknade. Numera är alla intäkter och avtal med sponsorerne uppstyrt.
- **Information:** Midsommarlunchen med all personal samt styrelsen.
23/6 kl. 12:30.
- **Information:** Planera en golfgrunda med personal och styrelsen augusti.
- **Beslut:** Klipptåg börjar v. 26 (27/6) – info ut till alla.
Anders vill vända banan med start på 10an torsdagar under 5 v efter midsommar för att få mer tid till att göra andra +arbeten på banan. Dvs v 26-30.



- **Beslut:** Prissättning för konferensbokning. 500 kr/dag mellan restauratör och klubb
- **Information:** 30-års Jubiléet SC
Info i sociala medier och en annons i tidningen.
- **Information:** Boka dag för samlingsmöte alla kommittéer.
(gå genom säsongen 2022 samt vad kan man ändra/förbättra inför 2023) Sep alt okt. Bokad 12 september. Kl. 18
- **Information:** Boka en dag för banpersonalen. Konferens (gå genom säsongen 2022 samt vad kan man ändra/förbättra inför 2023) Sep alt. okt, vilka kan vara med?
- **Beslut:** Personalfrågan i kansliet. Anne blir erbjuden säsongsanställning.
- **Information:** Players1 enkät går ut i juni samt augusti. Detta är via SGF
- **Information:** Rikard Nordling blir Ordförande på årsmötet.
- **Information:** Hur får vi fram rätt information ang. spel på 9 hål inkl. eventuella rabatter (spel med medlem) Kansliet har informationen samt info vid terminalen.
- **Beslut/information:** Pumparna för avlopp vid verkstad och kontor – Bytt och klart
- **Information:** Avstämning med Jessica vår PRO CJ – Jessica är supernöjd och trivs jättebra. Känner en härlig atmosfär och väl mottagen.
- **Beslut/information:** Målning av husen – kostnad för färg, jobbet görs av frivilliga. JEB ansvarig att dra i denna tråd till augustimötet.



8. Långsiktiga mål 5 år>

- Projekt huset
- Förbättra rangen med inbyggnation
- Förbättra våra övningsområden
- Förbättra våra bunkrar
- Banan, en PPT finns som grund

9. **Projekt "huset" Börjar i augusti?!**

- Projektgrupp skapad: Sammanhållande Pernilla C, Lennart J, Däck-Lasse, JEB, Bengt Landin. Ta fram mejladresser/telefonnummer
- Lennarts ritning
- Lagar & förordningar, bestämmelser
- Bygglov
- Frågan tas upp med våra medlemmar på årsmötet 22/11

10. Övrigt

11. Nästa styrelsemöte 23 augusti kl. 18

12. Avslutning

Sekreterare
Pernilla Carlsson

Justerare
Stefan Carlsson

Ordförande
Camilla Jensen